
 

 

 



SVAR: 
Cavaliersällskapets styrelse anser att dessa frågeställningar är mycket viktiga och att vi tillsammans måste jobba för 
en förbättring av hälsoläget. Som vi alla vet är det idag högaktuellt och två dagar efter domen i Norge samlades 
styrelsen för ett möte. 

Styrelsen fattade då beslut om att utöka kommittén för avel och hälsa och deras huvudfokus kommer vara att jobba 
med hälsoprogrammet. De har fått i uppdrag att ordna kontinuerliga uppfödarträffar och att samarbeta med 
uppfödare, veterinärer och avels- och uppfödarkommittén på SKK. De kommer att se över statistik, undersökningar 
och undersökningsmetoder. 

Kommittén för avel och hälsa har med hjälp av adjungerade medlemmar framtagit statistik för vårt hälsoprogram för 
hjärta de senaste 20 åren (2001–2021) och denna statistik finns på uppfödarportalen på hemsidan. Kommittén 
kommer fortsätta att följa detta och redovisa all statistik kontinuerligt, både på hemsidan och på uppfödarträffar. 

 

Styrelsen anser därmed motionen besvarad 

 


